Announcement



Tuesday, 20 June 2017

Summer Midday Work Break

Dear Valued Customer,

We would like to inform you that according to the Ministry of Human Resources & Emiratisation instructions with regards to the "Summer Midday Break Law", starting from 15th June till 15th September; companies shall not ask employees to work in open space areas between 12:30 pm and 3:00 pm.

Moreover, companies must provide suitable and shaded areas for workers to rest during these times with adequate ventilation.

Companies who require their employees to operate during these times for specific reasons need to obtain a pre-approval from Jafza Inspection Department as any non-compliance in this regard will result in legal consequences.

For any clarifications or information, please contact Jafza Call Centre at 800-Jafza (800-52392)

Jebel Ali Free Zone

حظر العمل تحت الشمس ف أوقات الظهيرة

العملاء الكرام ٬٬٬

نود إعلامكم أنه ابتداء" من تاريخ 15 يونيو وحتى 15 سبتمبر يجب على الشركات العاملة الإلتزام بالتعليمات الخاصة بقرار "حظر العمل تحت الشمس في أوقات الظهيرة و ذلك من الساعة 12.30 عصراً. كما يجب توفير مكان مظلل لراحة العمال خلال فترة توقف العمل .

على الشركات الراغبة باستمرار العمل دون توقف خلال هذه الفترة السابقة مراجعة قسم التفتيش التابع لجافزا و الحصول على موافقه مسبقة بعد استيفاء الشروط و الاحكام . كما نود التنويه أن عدم الالتزام بهذا القرار يعرض الشركة للإجراءات القانونية .

لمزيد من التفاصيل يرجى التواصل مع مركز الاتصال على (800-52392) 800-Jafza المنطقة الحرة لجبل على